
Waarom is industrieel bouwen van 

belang? 

• Hiermee kan de bouwsector 
faalkosten elimineren. 
 

 

Waarom komt industrieel bouwen 

niet van de grond? 
• De bouw bestaat uit een aantal 

processen, die naast elkaar lopen en 
(nog) niet met elkaar 
communiceren. Bij Prevab-
initiatieven pakt iedereen alleen zijn 
eigen deel op. 

Wat is de oplossing? 

• Standaardiseer het proces. Koppel 
de modules aan elkaar en ontwikkel 
ze ook slim, zodat ze flexibel zijn. 
  

Wat maakt het lastig? 

• Architecten houden industrieel 
bouwen tegen. Zij willen opvallen en 
dat kan niet bij industrieel bouwen. 
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